
Ljajic: Mamy nadzieję wygrać ponownie

News - ASRoma.pl

Nieco ponad godzina dzieli nas od derbów Rzymu. Przed meczem,

dziennikarzom Sky Sport udało się przeprowadzić wywiad z Ademem

Ljajicem. 

 

Powiedziano ci o 26 maja?

- Słyszałem coś, jednak dla mnie to moje pierwsze derby. Będę mógł mówić po

meczu. Normalne, że wszyscy są zdenerwowani, mamy nadzieje, że wszystko

pójdzie dobrze.

 

Co ma innego Roma w porównaniu do tej sprzed czterech miesięcy?

- Jest wiele nowości, przybyło wielu graczy i nowy, dobry trener, który zawsze chce

grać piłką, co jest bardzo ważne. Jeśli będziemy tak grać, możemy wygrać z

każdym. Trzy mecze zagraliśmy bardzo dobrze, mamy nadzieję wygrać ponownie.
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